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Protokół Nr 61/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 13 czerwca 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

4. Wicher Danuta – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej 

5. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

6. Kryszak Magdalena– Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

7. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Oferta zajęć prowadzonych na świetlicach i boiskach podczas wakacji przez Gminny 

Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji. 

3. Oferta zajęć prowadzonych podczas wakacji prze Gminną Bibliotekę Publiczną.  

4. Działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w świetle sytuacji związanej 

z pandemią:  

• - sytuacja najuboższych - wsparcie żywnościowe i inne,  

• - programy opiekuńcze,  

• - "usługi opiekuńcze" - współpraca z Fundacją Rozwoju  

• - "niebieskie karty" - zagrożenie przemocą domową,  

• - asystent rodziny, kurator, opieka rodzin niewydolnych i inne działania 

5. Stan boisk gminnych, boiska "Orlik" i placów zabaw na terenie gminy.  
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6.  Opracowanie planu pracy na II półrocze 2022 r. 

7. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien o godz. 10.00 

otworzyła posiedzenie witając członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy zaproszonych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Oferta zajęć prowadzonych na świetlicach i boiskach podczas wakacji przez Gminny 

Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji. 

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił powyższy temat.  

Poinformował, że zajęcia rozpoczną się od 27 czerwca 2022r. W poniedziałki będzie wieczór 

z kinem, środa będzie dniem gier, natomiast w każdy czwartek odbędą się animacje na boisku 

w Sobiesierni i Stanominie. Poza tym planuje się: 

27.06.2022 r. – zajęcia sportowe w Radojewicach; spotkanie z baśnią w Dąbrowie Biskupiej 

30.06.2022 r. – zajęcia plastyczne w Parchaniu; 

31.06.2022 r. – zajęcia plastyczne w Konarach; 

05.07.2022 r. – podchody zakończone grillowaniem w Dąbrowie Biskupiej; 

08.07.2022. r – zajęcia sportowe na Orliku; 

12.07.2022 r. – spotkanie z książką; 

21.07.2022 r. – zajęcia sportowe w Konarach; 

22.07.2022r. – zajęcia sportowe na placu przy Urzędzie Gminy. 

Zajęcia dla dzieci odbywać się będą tylko w lipcu, ze względu na urlopy pracowników 

i przygotowania do Dożynek Gminnych.  

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Do kiedy będzie stworzony jakiś plakat o wakacjach? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Czekam jeszcze na Państwa sugestie i wówczas go stworzymy 

w najbliższym czasie.  

Radna Aneta Ebekozien – Jeśli chodzi o spotkania a baśnią, czy książką, to rozumiem, że jest 

to organizowane we współpracy z biblioteką? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Jeszcze na ten temat nie rozmawiałem z nikim. 

Radna Wiesława Posadzy – W Świetlicy Środowiskowej w Pieraniu przez całe wakacje, aż do 

października będzie wiele atrakcji dla dzieci w związku z tym, że Stowarzyszenie Na Rzecz 

Rozwoju Wsi Pieranie w partnerstwie z naszą gminą bierze udział w projekcie. Projekt jest od 

lipca do końca października. Dlatego uważam, że GOKSIR nie musi organizować zajęć 
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w Konarach, Pieraniu i Sobiesierni, ponieważ te dzieci zapisały się na udział w zajęciach, gdzie 

czeka na nie wiele atrakcji.  

Pan Ryszard Modrzejewski – dopowiedział, że z okazji Dożynek chciałby stworzyć wystawę 

zdjęć, która można by również w późniejszym terminie zaprezentować w Dworku 

w Parchnaniu. 

Wójt Gminy – Czy zajęcia dla dzieci będą odbywać się do południa, czy popołudniu? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Różnie. Z pewnością spotkania kinowe i z książką , czy baśnią 

odbyć powinny się późnym popołudniem. Natomiast środy gier możemy zacząć już od godz. 

11:00.  

Radna Aneta Ebekozien – Uważam, że pod względem artystycznym, nie można nic wam 

zarzucić, jednak musicie bardziej ogarniać sprawy techniczne, sprawdzać informacje 

publikowane na stronach, czy doprecyzować kwestię wysyłania zaproszeń na różne imprezy.  

Radna Renata Frontczak – Myślę, że warto przygotować sobie listę zapraszanych gości na 

daną imprezę cykliczną i z niej korzystać, co ułatwi całą organizację i unikniecie 

nieporozumień. Czy jest jakiś termin na wstawienie danej informacji na stronie? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Nie ma terminu.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy zdjęcia musi robić tylko Pana pracownik? Nie może tego zrobić 

ktoś z tego kółka „Migawka”? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Kółko „Migawka” już nie funkcjonuje.   

Radna Renata Frontczak – Uważam, że na Festyn Brokułowo-Cebulowy powinni być 

zaproszeni plantatorzy tych warzyw z terenu naszej gminy.  

Pan Ryszard Modrzejewski – Teraz jest już za późno na wysyłanie zaproszeń.   

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 3. Oferta zajęć prowadzonych podczas wakacji prze Gminną Bibliotekę Publiczną. 

Pani Danuta Wicher – przedstawiła powyższy temat. 

Poinformowała, że zajęcia dla dzieci podczas wakacji zaplanowane są od 4 lipca do 18 

sierpnia. Zajęcia odbędą się w poniedziałki, środy i czwartki w Dąbrowie Biskupiej 

w godzinach od 10 do 14. Natomiast w Pieraniu zajęcia będą prowadzone w czwartki, 

w Radojewicach w piątki i w Wonorzu we wtorki. W planach są również trzykrotne zajęcia 

w Środowiskowym Domu Samopomocy. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – GOKSiR organizuje spotkanie z baśnią oraz książką i dobrze byłoby, 

gdyby Pani również wzięła w tym udział.  

Pani Danuta Wicher – Jeszcze nikt ze mną nie rozmawiał na ten temat, ale oczywiście jeśli 

będzie taka propozycja, to oczywiście jestem chętna.  
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Radna Aneta Ebekozien – Czy w tym roku zakupiono nowe audiobooki? 

Pani Danuta Wicher – Nie, ponieważ nie ma takiego zapotrzebowania. Prawie nikt się o to 

nie pyta. Mamy z poprzednich lat kilkanaście pozycji.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału.  

Ad. 4. Działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w świetle sytuacji związanej 

z pandemią 

Pani Ewelina Słupczewska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Ile razy w tym roku wydawano żywność najuboższym? 

Pani Ewelina Słupczewska – W tym roku wydawaliśmy tylko raz żywność.  

Radna Renata Frontczak – Czy jest szansa, ze Klub Seniora będzie nadal funkcjonował po 

zakończeniu projektu? 

Pani Ewelina Słupczewska – Szukamy innego projektu, żeby to kontynuować, ponieważ 

z własnych środków będzie nam trudno utrzymać ten Klub Seniora. Można powołać osobną 

jednostkę, ale to są koszty dla budżetu gminy.  

Radna Renata Frontczak – Czy nie można pobierać pewnej opłaty od uczestników? Szkoda 

byłoby, gdyby przestał funkcjonować ten Klub Seniora.  

Pani Ewelina Słupczewska – W tej kwestii musiałby się wypowiedzieć prawnik.  

Radna Aneta Ebekozien - Ile dzieci mamy zapisanych na kolonie letnie? 

Pani Ewelina Słupczewska – Obecnie mamy 66 dzieci, jednak chcemy ogłosić, że za pełna 

odpłatnością mogą zapisać się dzieci spoza terenu naszej gminy. Nie chcielibyśmy być łączeni 

z innymi grupami. Brakuje nam jeszcze 24 dzieci. 

Radna Renata Frontczak – Dlaczego nadal współpracujemy z tą samą firmą co w roku 

ubiegłym, skoro były do nich pewne uwagi? 

Pani Ewelina Słupczewska – Firma ta przedstawiła najtańszą ofertę.  

Radna Renata Frontczak – Czy rodzice, którzy zapisują swoje dzieci na te kolonie zostali 

poinformowani, że jest to ta sama firma, co w roku ubiegłym? 

Pani Ewelina Słupczewska – Tak.  

Komisja nie miała pytań do przesłanego materiału.  

Ad. 5. Stan boisk gminnych, boiska "Orlik" i placów zabaw na terenie gminy. 

Pani Magdalena Kryszak – poinformowała, że przeglądy placów zabaw są wykonane i dla 

każdego jest sporządzony protokół ze zdjęciami. Wyceniono, że koszt wymiany elementów 

drewnianych na naprawę istniejących urządzeń wynosi 4 450 zł netto. Do końca czerwca 
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mamy otrzymać te elementy. Jeśli chodzi o boiska, to największy problem jest z 

uszkodzonymi siatkami i odmalowaniem bramek.  

Radna Aneta Ebekozien – Dlaczego boisko przy szkole w Parchaniu nie jest ujęte w 

harmonogramie koszenia przez firmę zewnętrzną? 

Pani Magdalena Kryszak – To jest mój błąd, że tego nie zrobiłam. Będzie to koszone przez 

naszego pracownika lub zamienię z innym boiskiem.  

Komisja otrzymała do wglądu protokoły z objazdu placów zabaw i boisk.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad 6. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2022 r. 

Komisja opracowała następujący plan pracy: 

Lipiec - Sierpień 

1. Spotkanie z koordynatorem Centrum Aktywności Seniorów. 

2. Wyjazd do Świetlicy Środowiskowej w Pieraniu, zapoznanie się z działalnością Klubu 

Młodzieżowego "Na dobry początek". 

3. Spotkanie z członkiniami zespołu Radojewiczanie w Radojewicach.  

Wrzesień 

1. Wyniki egzaminu ośmioklasisty, informacje od dyrektorów szkół. (ilość uczniów, 

indywidualne wyniki z poszczególnych przedmiotów). 

2. Przygotowanie placówek szkolnych do nowego 2022/2023 roku. Zapoznanie się z 

zakresem przeprowadzonych prac remontowych. Ilość oddziałów, ilość dzieci, kadra 

nauczycielska i pracownicy niemerytoryczni.  

3. Spotkanie z nauczycielami wychowania fizycznego  - wypracowanie harmonogramu 

zawodów międzyszkolnych w gminie Dąbrowa Biskupia.  

Październik 

1. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej podczas 

wakacji.  

2. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Dąbrowie Biskupiej 

podczas wakacji.  

Listopad 

1. Miejsca Pamięci Narodowej. 

2. Wizyta w Środowiskowym Domu Samopomocy w Wonorzu.  

Grudzień 

1. Zapoznanie się z realizacją i wykorzystaniem budżetu przez poszczególne placówki 

oświatowe za 2022 r. oraz SAPO.  
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2. Kalendarz imprez kulturalno-sportowych na nowy 2023 r. -  GOKSiR.  

3. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2023 r.  

Ad 7. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Pani Aneta 

Ebekozien podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 13 czerwca 2022 r., godz. 12.00. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Aneta Ebekozien 


